

A romantic scene of a couple dining at an outdoor restaurant during sunset. The woman, wearing a light pink hijab and a matching long-sleeved dress, is smiling and looking at the man. The man, wearing a white thobe and a ghutra with a black agal, is holding a plate of food and looking at the woman. They are seated at a table with a red and white patterned tablecloth, which is set with several white bowls of food, a glass of orange juice, and a glass of iced coffee. In the background, a city skyline is visible at sunset, with a prominent mosque featuring multiple minarets and domes. The sky is a warm orange and yellow, and the city lights are beginning to glow.

iconic
RAMADAN
experiences

Fairmont
BAB AL BAHR

al ANDALUS *tent*

With authentic Arabian luxury and decor, the tent accommodates over 450 guests, featuring exclusive Majlis lounges on the Falcon Lawn offers breathtaking views of the Sheikh Zayed Grand Mosque. With Live cooking stations, Ouzi stations, and a spectacular buffet showcase a delightful array of barbecued meats and seafood for guests to savor, and selection of desserts.

Iftar Buffet: Sunset to 9 PM

A la carte Suhoor: 10 PM - 2 AM

AED 289
per person

BOOK NOW



خيمة الأندلس الرمضانية

تستقبل خيمة الأندلس بديكورها المميز ذات الطابع العربي الفخم، أكثر من ٤٥٠ زائر، مع ما تضمه من مجالس وصالات خاصة مشرفة على حديقة الصقر المعلقة بجمالها والمطلّة على جامع الشيخ زايد الكبير. وتقدم لضيوفها فرصة تذوق أشهى الأطباق مع محطات الطهي المباشر، محطات الأوزي وبوفيه واسع وغني يشتمل على مختلف أنواع المشاوي والمأكولات البحرية، بالإضافة إلى أطباق متنوعة من الحلويات.

بوفيه الإفطار: من الغروب ولغاية التاسعة مساء
سحور الكارت 10 PM - 2 AM

AED 289

للشخص الواحد

احجز الآن

Iftar with a local
MEDITERRANEAN *touch*
at MAZAJ BAB AL BAHR

Join us at Mazaj Bab Al Bahr to create unforgettable family moments during this Mediterranean-inspired Iftar set-menu experience. Gather around our table to enjoy the warmth of freshly baked pita bread with dried figs, apricots, and dates. Delight in a Mezzeh spread, main course, traditional desserts and more.

Open from Sunset - 9 PM

| **AED 245**
per person

BOOK NOW





إفطار مع لمسة شرق أوسطية محلية في مطعم "مزاج باب البحر"

انضموا إلينا في مطعم "مزاج باب البحر" لرسم ذكريات عائلية فريدة، واستمتعوا بقائمة إفطار مستوحاة من الشرق الأوسط. كنّ ضيفنا واستمتع بخبز البيتا الساخن والطازج مع التين والمشمش المجفف والتمور. ولا تنسى تجربة المازا المشكلة والطبق الرئيسي والحلويات التقليدية المتنوعة.

نفتح من الغروب ولغاية التاسعة مساء

AED 245
للشخص الواحد

احجز الآن

MAZAJ BAB AL BAHR

Iftar SET-MENU

ON THE TABLE

Freshly Baked Pita Bread, Dry Figs, Apricot and Dates

SOUP

Yellow Lentil Soup
Soup of the Day

COLD MEZZEH

Hummus, Moutabel, Fattoush, Tabouleh, Warak Enap, Labneh Haydari

FROM THE OVEN

Baked Spinach Fatayer, Lamb Sefiha

HOT MEZZEH

Kibbeh, Cheese Rolls, Batata Harra, Manti, Lahem Haris, Sawda Dajaj

MAIN COURSE

MIX GRILLED

Shish Tawouk, Adana Kebab, Lahem Meshwi, Grilled Shrimps

LAMB OUZI

Braised Lamb Shoulder, Oriental Rice, Mix Nut

CHEFS SPECIAL OF THE DAY

DESSERT

Katayef, Halawet Jebin, Luqaimat, Turkish Kunafa
Umm Ali, Seasonal fruits

BEVERAGE

Ramadan Juices, Selection of Soft Beverage
Fairmont Water

AED 245
per person





قائمة إفطار مطعم ”مزاج باب البحر“

على الطاولة

خبز بيتا الطازج، تين مجفف، مشمش مجفف، تمر.

الشورية

شورية العدس الصفراء
شورية اليوم

المقبلات الباردة

حمص، متبل، فتوش، تبولة، ورق عنب، لبننة

المقبلات الساخنة

كبة، رقاقات جبنة، بطاطا حرة، منثي، هريس لحم وسودة دجاج

الاطباق الرئيسية

مشاوي مشكلة
شيش طاووق، كباب اضنة، لحم مشوي وروبيان مشوي

طبق الشيف اليومي المميز

الحلويات

قطايف، حلاوة الجبن، لقيمات، كنافة تركية، أم علي وفواكه موسمية على أنواعها

المشروبات

عصائر رمضان، مجموعة متنوعة من المشروبات الغازية، مياه فيرمونت

AED 245
للشخص الواحد



Ramadan GROUP & PRIVATE BOOKINGS

Looking for the perfect venue to host your corporate private group or family gathering this Ramadan? Our spacious and elegant event spaces are perfect for bringing everyone together to enjoy traditional Iftar meals and create lasting memories. Our dedicated team will work closely with you to customize the menu and décor to suit your event needs.

For more information, please call +971 2 654 3333



لحجز المجموعات (غروب) والحجوزات الخاصة

هل تبحث عن المكان الأمثل لتنظيم عشاء رسمي لمؤسستك أو عشاء عائلي خلال شهر رمضان الكريم؟ نحن نوفر لك المكان الاوسع والأفضل للاحتفال والاستمتاع بأشهى الافطارات الرمضانية التراثية وخلق الذكريات السعيدة. سيعمل فريقنا المتخصص على اقتراح وتقديم قائمة طعام خاصة وديكور خاص يتناسبان مع طلباتك واحتياجاتك.

لمزيد من المعلومات، اتصل على 971 2 654 3333

GET IN TOUCH
WITH US



Fairmont
BAB AL BAHR

Fairmont Bab Al Bahr
P.O Box 114304, Khor Al Maqta, Abu Dhabi, United Arab Emirates
T +971 2 654 3333 F +971 2 654 3322
www.fairmont.com/abu-dhabi